
Rada Gminy Bedlno 

Radni-Sesja 

Protokół nr 14/2025 

Nadzwyczajna XIV Sesja Rady Gminy Bedlno w dniu 06.06.2025r.  

Obrady rozpoczęto 06 czerwca 2025r. o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:30 tego 

samego dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 12 Radnych. 

Obecni: 

1.Adam Gajewski 

2. Przemysław Gajewski 

3. Krzysztof Gawryszczak 

4. Waldemar Grawender 

5. Anna Jaros 

6. Krzysztof Jóźwiak 

7. Patryk Kraska 

8. Katarzyna Kraszkiewicz 

9. Grzegorz Kucharski  

10. Wiesława Lubocha  

11. Agnieszka Matusiak  

12. Konrad Olejniczak  

13. Ewa Pilarska  

14. Anna Ratajczak  

15. Przemysław Wodzyński 

1. Otwarcie Sesji i przedłożenie porządku obrad. 

  

Otwarcia Nadzwyczajnej XIV Sesji Rady Gminy Bedlno dokonała Przewodnicząca Rady 

Gminy Bedlno Anna Ratajczyk. Sprawdzono kworum. 

 

Głosowano w sprawie: 

Sprawdzenie obecności.  

Wyniki głosowania 

OBECNY: 12, NIEOBECNY: 3 

 

Wyniki imienne: 

OBECNY (12) 

Przemysław Gajewski, Krzysztof Gawryszczak, Waldemar Grawender, Anna Jaros, Patryk 

Kraska, Katarzyna Kraszkiewicz, Agnieszka Matusiak, Konrad Olejniczak, Ewa Pilarska, 

Anna Ratajczak, Adam Gajewski, Grzegorz Kucharski                                                                                                            

NIEOBECNY (3) 

Krzysztof Jóźwiak, Wiesława Lubocha, Przemysław Wodzyński, 

 

Lista Obecności stanowi Załącznik Nr 1 do protokołu. 

 



Przedstawiono porządek obrad. 

1. Otwarcie Sesji  i przedłożenie porządku obrad. 

2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bedlno na lata 2025-2036; 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2025 rok; 

c) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niezabudowanej nieruchomości na rzecz 

Gminy Bedlno 

3. Zakończenie obrad.      

        Pani Przewodnicząca poinformowała, że w dniu 04 czerwca 2025r. do Biura Rady 

wpłynął wniosek Pana Wójta w sprawie zwołania Sesji Nadzwyczajnej. 

Pan Wójt w tym punkcie zabrał głos. 

- Szanowni Państwo, Szanowna Pani Przewodnicząca ja wnioskuję o rozszerzenie 

dzisiejszych obrad w punkcie 2 o podpunkt d) o brzmieniu: 

d) Podjęcie uchwał w sprawie zmiany uchwały nr XIII/71/2025 Rady Gminy 

Bedlno z dnia 27 maja 2025 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie 

gminy Bedlno na 2025 rok 

- Szanowni Państwo w takim układzie poproszę o głosowanie w sprawie przyjęcia porządku 

obrad. 

W związku z akceptacją Rady Gminy Bedlno w sprawie przyjęcia porządku obrad Pani 

Przewodnicząca przeszła  

Do punktu 2. Podjęcie uchwał w sprawie: 

a) zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bedlno na lata 2025-2036; 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka, który stanowi  

Załącznik Nr 2 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka – Wprowadzenie zmian do Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Bedlno są podyktowane ze zmianami, które są wprowadzone w budżecie 

gminy na rok 2025. Zwiększają się dochody ogółem, które wynikają z otrzymanych decyzji 

miedzy okresami sesyjnymi. Dochody ogółem zwiększa się o kwotę 52.368,35 zł.  

Wydatki ogółem zwiększa się o kwotę 223.768,35 zł. Wydatki bieżące zwiększone o kwotę 

52.368,35 zł. Wydatki majątkowe zwiększone o kwotę 171.400,00 zł.  

Po wprowadzonych zmianach wynik budżetu jest wynikiem deficytowym i wynosi 

4.107.475,33 zł. Przychody po zmianach to kwota 4.728.233,73 zł.  

Rozchody ogółem w roku budżetowym nie uległy zmianie. 

Dziękuję. 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

 



Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Bedlno na lata 

2025-2036; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XIV/73/2025 Rady Gminy 

Bedlno w sprawie zmiany uchwały o uchwaleniu Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 

Bedlno na lata 2025-2036, która stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 

 

 

b) wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2025 rok; 

 

Projekt uchwały przedstawiła Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka, który stanowi  

Załącznik Nr 4 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka – Zmiany, które zostały wprowadzone w budżecie 

gminy na rok 2025 to wprowadzenie nowego zadania inwestycyjnego czyli zakup 

nieruchomości niezabudowanej w obrębie Orłów Parcel oraz zmiana zadania pn.: 

Modernizacja molo w Bedlnie” na inwestycję pn.: „ Poprawa małej retencji w Gminie 

Bedlno”. 

Zabezpiecza się kwotę 43.000,00 zł z tym 30.000,00 zł zostaje przeniesione zadaniem 

Modernizacja molo w Bedlnie i dodatkowo zostaje zasilone kwotą 13.000,00 zł. 

Gmina Bedlno planuje ubiegać się o dofinansowanie dostosowane do zmian klimatu 

zapobieganie klęską i katastrofą. Typ projektu inwestycje w zakresie: małej retencji w tym 

retencji naturalnej. W ramach inwestycji planowane są w szczególności działania w zakresie 

małej retencji na stawie w Bedlnie wraz z modernizacją pomostu na przedmiotowym stawie 

oraz zmianę powierzchni nieprzepuszczalnych – zniszczonych chodników wokół stawu na – 

przepuszczalne. Działania w zakresie małej retencji na stawie w Orłowie Parceli i te środki są 

zabezpieczaniem środków finansowych, na sporządzenie planu funkcjonalno-użytkowego na 

planowane inwestycje oraz na sporządzenie wniosku  o dofinansowanie projektów. Również 

o 100.000,00 zł zostaje zwiększona dotacja celowa budowa przydomowych oczyszczalni 

ścieków na terenie gminy Bedlno. Dziękuję. 

 

W tym punkcie glos zabrał również Pan Wójt 

 

- Szanowni Państwo Radni, chciałbym tu uszczególnić, o co chodzi. Na ostatniej sesji 

zabezpieczyliśmy środki na dokumentację techniczną, aby stworzyć Modernizacje mola w 

Bedlnie, które jest w stanie takim, że musieliśmy już wyłączyć to molo  z użytkowania – ale 

wspominałem również że rozglądam się za środkami zewnętrznymi, bo dokumentacja to jest 

niewielki wydatek w relacji do inwestycji, natomiast tu w miedzy czasie pojawiły się 

możliwości składania wniosku, gdzie możemy zadbać o retencje czyli odmulanie, pogłębianie 

takich stawów, umacnianie skarp, wszystko co związane jest z techniczną budową jeśli chodzi 

o stawy, ale również możemy aplikować o środki na remont takiego naszego mola. Stąd w 

trybie nadzwyczajnym zwołana jest ta sesja, ponieważ ten okres aplikowania kończy się                 

26 czerwca, a wymaganym dokumentem jest tutaj program funkcjonalno-użytkowy na taką 

inwestycję. Nie jesteśmy w stanie w tak krótkim okresie czasu zrobić dokumentacji pełnej 

projektowej, natomiast tą dokumentacje PFU jesteśmy w stanie zrobić z tym, że są potrzebne 

środki aby zabezpieczyć i mogli te umowy podpisać z wykonawcami i je realizować. Tutaj 



dodam, że o tyle to jest dla nas korzystne, że jeśli nasz wniosek zostałby przyjęty do 

dofinansowania to wszystkie środki, które teraz ponosimy również mogą być kosztami 

kwalifikowalnymi czyli podlegają refundacji. Np. jeśli dziś wydamy 10.000,00 zł to te 8.500 

zł będzie zwrócone, bo tam jest dofinansowanie na poziomie 85%. 

Tutaj również to co Pani Skarbnik mówiła nie chodzi tylko o staw w Bedlnie – molo, 

otoczenie tego stawu, bo to możemy sobie wnioskować, ale również nadarza się okazja. Już 

kiedyś o tym wspominaliśmy, że mamy taki bardzo zaniedbany staw w Orłowe, który jest w 

zasobach KOWR i tu o tyle jest to ciekawe, że oni teraz ogłosili postepowanie przetargowe 

dlatego możemy to zgrać w czasie – wnioskując musimy mieć tytuł prawny do tej 

nieruchomości, który upoważnia nas żeby wnioskować. To jest akurat przetarg, który tutaj 

będzie ogłoszony 23.06.2025r., czyli gdybyśmy nabyli tą nieruchomość możemy śmiało 

wnioskować o renowacje tego stawu. 

Kolejna bardzo ważna rzecz 10% z wartości inwestycji może być przeznaczone na zakup 

gruntów, czyli jeśli wniosek uzyska akceptację, to tez zakup może również podlegać 

refundacji. 

 

Waldemar Grawender – Panie Wójcie o jakiej wartości tutaj mówimy za tą działkę ? 

 

Pan Wójt – mowa tu o kwocie 52.800,00 zł za 0,96 arów 

Szanowni Państwo szansa jest, ale musimy pozyskać fundusze, a jeśli pozyskamy te fundusze 

mamy szanse zrobić w Bedlnie porządek. Jeśli byśmy sobie spojrzeli na staw w Orłowe, też 

można zrobić to pod kątem retencji, która jest mocno promowana. Jestem przekonany, że jeśli 

nie uda się nam w tym naborze, to na pewno w kolejnych naborach mamy już pełną 

przygotowaną dokumentację aby aplikować. Dziękuje… 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    

Głosowano w sprawie: 

wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2025 rok; 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 12, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 3 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XIV/74/2025 Rady Gminy 

Bedlno w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie Gminy Bedlno na 2025 rok, która 

stanowi załącznik nr 5 do protokołu. 

 

 

c) wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niezabudowanej nieruchomości na 

rzecz Gminy Bedlno 

Projekt uchwały przedstawiła Inspektor ds. gospodarki gruntami Panią Magdaleną 

Wolszczak, który stanowi Załącznik Nr 6 do protokołu. 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.    



Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niezabudowanej nieruchomości na rzecz Gminy Bedlno 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XIV/75/2025 Rady Gminy 

Bedlno w sprawie wyrażenia zgody na odpłatne nabycie niezabudowanej nieruchomości na 

rzecz Gminy Bedlno, która stanowi załącznik nr 7 do protokołu. 

 

 

d) zmiany uchwały nr XIII/71/2025 Rady Gminy Bedlno z dnia 27 maja 

2025 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bedlno na 

2025 rok 

 

 

Projekt uchwały przedstawiła  Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka, który stanowi  

Załącznik Nr 8 do protokołu. 

 

Skarbnik Gminy Pani Elżbieta Czajka –  

Szanowni Państwo Radni w tej uchwałę zostają naprawione następujące rzeczy: 

 

- W załączniku wydatków budżetowych rozdział 92109 w poprzedniej uchwale było 

wskazanie zmniejszenie – zwiększenie winno być tylko zmniejszenie pokazana zmiana 

saldem. 

- W załączniku inwestycyjnym zadanie pn. „Odbudowa Zabytków w Gminie Bedlno- Remont 

Dworu w Mirosławicach” została wskazana tylko wartość przed zmianą, która jest 

finansowana, ze środków własnych w tej chwili została uzupełniona o środki z Polskiego 

Ładu. Dziękuje. 

 

Wobec tego, że nikt z zebranych nie zgłosił uwag do przedstawionego projektu uchwały został 

on poddany pod imienne głosowanie.  

Głosowano w sprawie: 

zmiany uchwały nr XIII/71/2025 Rady Gminy Bedlno z dnia 27 maja 2025 roku w sprawie 

wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bedlno na 2025 rok. 

 

Wyniki głosowania 

ZA: 13, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 2 

 

Wobec powyższego Rada Gminy Bedlno podjęła Uchwałę Nr XIV/76/2025  Rady Gminy 

Bedlno w sprawie zmiany uchwały nr XIII/71/2025 Rady Gminy Bedlno z dnia 27 maja 

2025 roku w sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy Bedlno na 2025 rok, która 

stanowi załącznik nr 9 do protokołu. 

 

 

 

 

 

 



 

Do punktu 3. Zakończenie obrad. 

Wobec tego, iż nikt nie zabrał głosu Przewodnicząca Rady Gminy Bedlno zamknęła 

Nadzwyczajną XIV Sesję Rady Gminy Bedlno. 

 

 

                                           Przewodnicząca 

 

                                            Rady Gminy Bedlno 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 
Przygotował(a): Aleksandra Zając 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


